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Referat af afdelingsmødet i afdeling [12]  

Dato: 12.juni 2024 

Tidspunkt: 18:00 

Antal deltagende beboere: 23 

 

Skriv ikke navne og adresser på andre beboere i referatet (bestyrelsesmedlemmer eller udvalg undtaget) 
 

REFERAT 
 

Afdelingsbestyrelsen (formanden) byder velkommen 
 

1 
 
 

Valg af referent og dirigent 

Referent: Maria Folkmann 
 
Dirigent: Claus Bakmann 
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Godkendelse af forretningsorden  

 

Godkendt 

 

 

3. Beretning og driftsbudget 

3.1 
Fremlæggelse af beretning for 
perioden siden sidste 
afdelingsmøde 
 

Bent fremlagde bestyrelsens beretning 
 
Fællesbestyrelsen arbejder med forskellige tiltag og aktiviteter fx 
hjerte-lungeredning,  
Der har været udflugt til Djurs Sommerland. Sløjt deltager fremmøde, 
der afprøves med tur til Ree park, da denne også henvender sig til 
andre end børnefamilierne.  
 
Godkendt 

3.2  
Godkendelse af afdelingens 
driftsbudget for det 
kommende år 
 

Godkendt 

4 
 

Godkendelse af afdelingens budget samt fremlæggelse af 
afdelingens regnskab  



 

2 
 

  

Godkendt 

 

 

5 Behandling af evt. indkomne forslag 

5.1  
Forslag 1  
Forslagets overskrift  

Skriv hvad forslaget handler om (undgå at skrive navne og adresser på 
beboere) 
Forslag 1A: Vaskemaskiner med selvdosering, udskiftes alle med det 
samme. 
Bestyrelsen anbefaler forkastelse. 
 
 

☐   Vedtaget 

☒   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
Info: Forslagsstiller er ikke til stede, men forslaget diskuteres alligevel. 
Der fortælles om dårlige erfaringer, og den generelle stemning er 
imod selvdoserende maskiner. 
 

5.2 
Forslag 2 
 

Forslag 1B: Vaskemaskiner med selvdosering, udskiftes løbende. 
Bestyrelsen anbefaler forkastelse 
 
 

☐   Vedtaget 

☒   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 

5.3 
Forslag 3 
 

Forslag 2: P-zoner 
Bestyrelsen foreslår at dette trækkes, da fællesbestyrelsen allerede er 
i gang med dette og vi synes at vi skal være fælles om dette tiltag. 
Det er nødvendigt at dette bliver et fælles projekt for hele Neptunvej. 
 
 
 

☐   Vedtaget 

☒   Forkastet 

☐   Trukket 

☐   Ændringsforslag vedtaget 
1 undlader at stemme. 
 

6 Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og valg af suppleanter 

6.1  Bent Skifter, Bent trådte af som formand og ud af bestyrelsen. 

Bent blev senere valgt som 3. suppleant 
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[Personer på valg i år fra 
afdelingsbestyrelsen] 
 

Maria Folkmann blev valgt som vores nye formand. 

Nyvalgt bestyrelsesmedlem: Tanja G. Sveegaard 

7 
Valg af suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen 
 

1 suppleant Marlene Tran 

2. suppleant Jesper Jespersen 

3. suppleant Bent Skifter 

4. suppleant Jytte Pedersen 

8 

 

 

Eventuelt 

Samtale om skraldeøen. Igen orienteres der om, at fællesbestyrelsen arbejder 

med dette. 

Orientering om de grønne områder ved Maria. Der opstilles højbede, og der 

inviteres til arbejdsdag via opslag i opgangene. 

Maria opretter tlf. liste til invitationer så de evt, kan sendes som billede til dem 

der ikke har mail. 

 

 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsen består nu af:    

Navne  Valgperiode: 

Formand: 

Maria Folkmann  
 

 

2024 - 2026 

Øvrige medlemmer: 

Claus Bakmann  

 

Tanja G. Sveegaard  

 

 

 

 

 

2023 – 2025 

2024 - 2026 

Suppleanter:  

 

 

 

Evt. valgte til 

repræsentantskabet: 

Maria Folkmann 

  

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen 

 


